



Referat af bestyrelsesmøde

- 02-11-2017 -

Fremmøde: Alle 5 bestyrelsesmedlemmer

Dirigent: Thomas

Referent: Lasse

Dagsordenen for mødet var som følger:

1. **Velkommen og siden sidst (TH)**
 - a. Hvad aftalte vi sidst – og har vi udført de opgaver?
 - b. Kasserens beretning
2. **Orientering (TH)**
 - a. Orientering om PandelampeLøbet
 - b. Orientering om Outdoor sydfyn 2018
 - c. KMD 4:18:4 i Maj 2018
3. **Fælles bestyrelseskalender på google (TH)**
4. **Kontingent forøgelse (TH)**
5. **Evaluering af:**
 - a. Træning (JN)
 - b. Tirsdagstræning og torsdagstræning? (JN)
 - c. Frivillighed (LL)
6. **Medlemstal anno 2018**
 - a. Tretrinsraketten opsamling (JN)
7. **Hvad ønsker medlemmerne? (JN)**
8. **Årshjul for 2018 (JN)**
9. **Tagging af medlemmer på billeder på facebook (JN)**
10. **Kommende arrangementer (JN)**
 - a. Juleafslutning
11. **Inspiration fra andre klubber (JN)**
 - a. Columbus århus?
 - b. Dollerup Trail?



Ad. 1: Velkommen og siden sidst

a. Hvad aftalte vi sidst – og har vi udført de opgaver?

- Indikatordokument på tøjinteresse blev ikke oprettet. Men vi laver et dokument fra nu af, hvor medlemmer kan skrive sig i på, og når 10 medlemmer vil købe tøj, sender vi bestillingen afsted. *Thomas* er tovholder.
- Fit4run. *Jacob* kontakter Fit4run.
- Julefrokost-forberedelser - er igang. Ansvarlige: *Jacob & Co.*
- Referater mangler at blive underskrevet på hjemmesiden. Ansvarlig: *Lasse.*

b. Kasserens beretning

- Revision af velkomtbrevet. Ansvarlig: *Jacob.*
- Niels Folkbirk – vinder af en gratis træning, skal kontaktes. Ansvarlig: *Lasse.*
- Nyt regnskabsår, hvor vi har set en fordobling af aktiver.
- Sundheds- og bevægelsesweekend i Tarup center den 3. og 4. Februar. *Thomas* undersøger videre og tager kontakt.
- Hjemmesiden: Efterårsfarver, logo samt billeder opdateres. Ansvarlig: *Lasse.*
- Blogindlæg på hjemmeside – *Jacob* prøver de næste 2 måneder af om han kan sætte gang i en aktiv blog.

Ad. 2: Orientering

a. Orientering om pandelampeløbet

- Der var super god opbakning til løbet, samt positive tilbagemeldinger. Men vi kan være mere skarpe på forberedelserne til dagen.

b. Outdoor Sydfyn

- Der har været evalueringsmøde, og vi er i opstarten af næste års løb. Der er nye distancer: 8, 15 og 25 km.

c. KMD 4:18:4 i Maj

- Vi vil gerne have vores egen medlemmer som frivillige til løbet, således at vi har flere midler at gøre med i klubben. Vi regner med at kunne melde tilbage til KMD i slut Januar ift. hvor mange frivillige.

Ad. 3: Fælles bestyrelseskalender på Google

- Det er vedtaget at vi fortsætter med det hidtidige kalendersystem.

Ad. 4: Kontingent forøgelse

- Kontingentforøgelse er diskuteret, og vi vil indkalde til en ekstraordinær generalforsamling inden årsskiftet hvor denne ændring vil blive vendt. Ansvarlig for mødeindkaldelse: *Thomas.*

Ad. 5: Evaluering





- a. Kort træningsevaluering: Det er vores opfattelse at vores træninger kører fint som de er.
- b. Vi vil gerne lave en evaluering med den/de ansvarlige trænere for at høre hvordan det går.
Ansvarlig: *Rasmus – fik den ikke noteret i går, men mener det var dig?*
- c. Enkelte pointer fra evaluering af frivillige arrangementer: Det er vigtigt at vi er meget skarpe på at definere ansvars – og arbejdsopgaver for frivillige forud for et arrangement.

Ad. 6: Medlemstal anno 2018

- a. Udskydes til næste møde.

Ad. 7: Hvad ønsker medlemmerne?

- Træninger i samarbejde med andre lokale klubber. Ansvarlig for videre proces: *Rasmus.*

Ad. 8: Årshjul for 2018 (JN)

- Vi har besluttet at lave årshjul, hvor de store begivenheder bliver ridset op. Ansvarlig: *Nicolai??*

Ad. 9: Tagging af medlemmer på billeder på facebook (JN)

- Vi vil gerne gøre noget mere ud af oprettelse af billedalbummer fra begivenheder, samt at tagge medlemmer på billederne. Ansvarlig: *Alle.*

Ad. 10

a:

- Er vendt tidligere.

Ad. 11: Inspiration fra andre klubber

- a: Columbus Trail Run Explorers, Århus: Er dygtige til at få postet billeder og videoer fra træninger, samt til at opbygge en stemning om trail run.
- b: Dollerup Trail er gode til at få postet billedalbummer og tagge, samt opfordre folk til at tagge.

Mødet hæves kl 22.00

Dato:

04.11.17

Dato:

04.11.17

Formand: Thomas Smidt Hvidberg

Næstformand: Rasmus Overgaard

Dato: *04.11.17*

Referent: Lasse Ljungstrøm